
PROTOKÓŁ 

z obrad XVII Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 27 września 2017 roku 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 1205 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Radca Prawny, 

-Kierownik GOPS, 

-Dyrektor GOK, 

-Dyrektorzy szkół, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia XVII Sesji 

Rady Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych, poinformował                          

o możliwości wglądu do protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił 

proponowany porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

II. Ślubowanie radnego wybranego w wyborach uzupełniających dnia 3 

września 2017 r. 

 

III. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Klubu Radnych „Niezależni” 

 

IV. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Radziejów. 

a) Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Radziejów. 

 

V. Uzupełnienie składu Stałych Komisji Rady Gminy Radziejów. 

 

VI. Informacja z realizacji budżetu za Gminy za I półrocze 2017 r.: 

1) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy o przedłożonej przez Wójta Gminy Radziejów informacji 



o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2017 

roku. 

 

VII. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca Uchwałę Nr IX/35/2007 Rady Gminy Radziejów z dnia 

27 września 2007 r. w sprawie utworzenia gminnej instytucji kultury 

pod nazwą „Gminna Biblioteka Publiczna w Radziejowie z siedzibą 

w Płowcach” oraz uchwalenia jej statutu, 

2) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Bieganowie                                
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Stefana Kardynała 
Wyszyńskiego w Bieganowie, 

3) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Władysława Łokietka w Płowcach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Władysława Łokietka w Płowcach, 

4) zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w 

szkołach oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela, 

5) zmiany uchwały Nr XIII/138/2016 Rady Gminy Radziejów z dnia                          

29 grudnia 2016 roku o uchwaleniu gminnego programu profilaktyki                              

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu 

narkomanii, 

6) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego na 

realizację zadań inwestycyjnych powiatu, 

7) zmian w budżecie, 

8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

VIII. Składanie wniosków i interpelacji. 

IX. Wolne wnioski i zapytania. 

X. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad I. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że                     
w chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 15, w związku z tym 
Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. Zaproponował aby do porządku 
obrad wprowadzić jako pkt. 3 uchwałę o rozwiązaniu Klubu Radnych 
„Niezależni”. Poinformował, że 4 września został poinformowany o utworzeniu 
Klubu, następnego dnia jeden członek Klubu zrezygnował z członkostwa, w 
związku z tym Klub nie ma wymaganej liczby osób i zgodnie ze Statutem 
obowiązkiem Rady jest podjęcie w/w uchwały. 
 
Proponowany porządek obrad z wprowadzoną zmianą został przyjęty 
jednogłośnie. 



 
Sekretarzem sesji wybrany został jednogłośnie radny Ireneusz Głowacki. 
 
Ponadto poinformował, że protokół z poprzedniej sesji jest do wglądu. 
 
Ad II) Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski odczytał teść 
ślubowania. Po złożeniu ślubowania przez Pana Czesława Witkowskiego, Pani 
Edyta Gapska Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Radziejowie 
wręczyła Radnemu „zaświadczenie” o wyborze na Radnego. 
 
Ad III) Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Klubu Radnych „Niezależni” 
odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Uchwała została przyjęta 12 
głosów za, 3 wstrzymujące się. 
 
Ad IV, a) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący 
Błażej Patyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk odczytał zasady głosowania 
dotyczące wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Radziejów.  
 
Z uwagi na tajne głosowanie przy wyborze Wiceprzewodniczącego Rady 
przystąpiono do zgłaszania członków do Komisji Skrutacyjnej. Przewodniczący 
Rady Gminy Marian Bandyszewski zaproponował aby komisja skrutacyjna 
wzorem lat ubiegłych liczyła 3 osoby. 
 - Radny Marian Bandyszewski zaproponował radnego Radosława Linowieckiego - 
Radny Roman Piłat zaproponował radnego - Radny Kazimierza Czynsza. Radny 
Mirosław Kołodziejczyk zaproponował radnego Wiesława Migdalskiego.  
Zaproponowane osoby wyraziły zgodę na pracę w powyższej komisji.  
  
Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w powyższym składzie głosowało 15 
radnych.  
  
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Radziejów.  
  
Radny Roman Piłat zgłosiła kandydaturę radnej Marioli Kardasz.  
  
Radna Mariola Kardasz nie przyjęła propozycji kandydowania. 
 
Radny Kazimierz Czynsz zgłosił kandydaturę radnego Mirosława Kołodziejczyk.  
  



Radny Mirosław Kołodziejczyk przyjął propozycję kandydowania na 
Wiceprzewodniczącego Rady.  
 
Radny Krzysztof Nowowiejski zgłosił kandydaturę radnego Czesława 
Witkowskiego. 
 
Radny Krzysztof Nowowiejski przyjął propozycję kandydowania na 
Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Przewodniczący obrad poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 
głosowania i w związku z tym zarządził 10 minutową przerwę.  
  
Po przerwie.  
  
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
Kazimierz Czynsz odczytał protokół z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
stwierdzając, że radny Mirosław Kołodziejczyk został wybrany 
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy – 9 głosów za, radny Czesław Witkowski – 6 
głosów za. 
 
Przewodniczący Rady Marian Bandyszewski odczytał uchwałę zmieniającą 
uchwałę Nr I/2/2014 Rady Gminy Radziejów w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Radziejów. 

Ad. V) Przewodniczący Rady Marian Bandyszewski poinformował, że złożył 
rezygnację z członkostwa w Komisji Rolnictwa oraz Spraw Socjalnych i w związku 
z tym zaproponował aby radny Czesław Witkowski został członkiem w/w komisji. 
 
Radny Czesław Witkowski wyraził zgodę. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk odczytał projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2014 Rady Gminy Radziejów z dnia 1 grudnia 
2014 roku w sprawie wyboru do Komisji stałych Rady Gminy Radziejów. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. VI) Radny Kazimierz Czynsz odczytał Uchwałę Nr 2/I/2017  
Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 
30 sierpnia 2017 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta 
Gminy Radziejów informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Radziejów za 
I półrocze 2017 roku.(szczegółowe dane stanowi załącznik do protokołu) 
 
Ad. VII, 1) Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr IX/35/2007 Rady Gminy 
Radziejów z dnia 27 września 2007 r. w sprawie utworzenia gminnej instytucji 
kultury pod nazwą „Gminna Biblioteka Publiczna w Radziejowie z siedzibą w 
Płowcach” oraz uchwalenia jej statutu odczytał Przewodniczący Rady Gminy 
Marian Bandyszewski. 



 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. VII, 2) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Stefana Kardynała 
Wyszyńskiego w Bieganowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Stefana 
Kardynała Wyszyńskiego w Bieganowie odczytał Wiceprzewodniczący Błażej 
Patyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. VII, 3) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Władysława Łokietka w 
Płowcach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Władysława Łokietka w Płowcach 
odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. VII, 4) Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w szkołach oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 
Nauczyciela odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. VII, 5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/138/2016 Rady 
Gminy Radziejów z dnia 29 grudnia 2016 roku o uchwaleniu gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu 
narkomanii odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. VII, 6) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Radziejowskiego na realizację zadań inwestycyjnych powiatu odczytał 
Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Przerwa 1315 

Wznowienie obrad 1330 



 

Ad. VII, 7) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie odczytał Przewodniczący 
Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. VII, 8) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 
 
Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. VIII, IX) Radny Krzysztof Nowowiejski, poinformował, że szkoły w 

Bieganowie oraz Płowcach wymagają rozbudowy oraz remontów. Wnioskował aby 

do budżetu na kolejny rok ująć orientacyjną kwotę na te przedsięwzięcia. 

 

Radna Małgorzata Lewandowska poruszyła temat tragicznego wypadku przy 

drodze krajowej, zaznaczając że ścieżki pieszo-rowerowe powinny być 

priorytetem, dzięki nim można uniknąć wielu wypadków. 

 

Wójt nadmienił, że reforma oświaty miała nie generować dodatkowych kosztów a 

okazuje się, że są duże koszty aby szkoły mogły funkcjonować w należytym 

zakresie. W szkole w Bieganowie będą podjęte próby remontowe własnymi siłami. 

W Płowcach brakuje wielu pomieszczeń. Jest jedynie szansa pozyskania 

dofinansowana jedynie do wyposażenia. Jeśli chodzi o ścieżkę to jest zrobiona cała 

dokumentacja, która została oceniona pozytywnie. 

 
 
Ad. X) W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XVII Sesji Rady Gminy Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1350 

 

 

Protokołowała       Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska                            Ireneusz Głowacki 

 


